
Besluitenlijst raadscommissie (vergadering 2)
d.d. 17 november 2021

Agendapunt Advies van de woordvoerders in de commissie

1. Opening en vaststellen agenda 

2. Mededelingen voorzitter

3. Mededelingen en toezeggingen van 
wethouder Voorink (inclusief de 
mededelingen inzake Regionale 
aangelegenheden)  
Voor de actuele agenda's en stukken 
ga naar:
https://www.regiogv.nl/vergaderingen/

4. Beeldvorming beeldkwaliteitsplan plus 
1221 

Voor dit agendapunt zijn er elf aanmeldingen voor 
inspraak ontvangen. 

Allereerst worden de insprekers aan het woord 
gelaten die voor wat betreft hun inbreng het minst 
aansluiten op het onderwerp zoals geagendeerd.  

- De heer Gul (Café Dudok)
- De heer Ad Oui (Klein Istanbul ondernemers)
- De heer Van de Meent (Klein Istanbul 

ondernemers)

De tweede groep insprekers die in de gelegenheid 
worden gesteld om in te spreken zijn insprekers op 
het deel Korte Noorderweg. Dit gebied maakt geen 
direct onderdeel uit van het beeldkwaliteitsplan plus 
1221. Wel maakt het onderdeel uit van het 
voorgestelde besluit. Daarin wordt voorgesteld om de 
ruimtelijke uitgangspunten vast te stellen.  

- De heer Bleker (Directeur Acquisitie & 
Ontwikkeling Prosperity bv | Prosper Vitae )

- Dhr. Vervat (namens Cuypersgenootschap)
- Edith Bering (namens bewoners Korte 

Noorderweg)

De derde groep insprekers spreekt in op het 
onderwerp beeldkwaliteitsplan 1221. 

- De heer Weening (Bewonersvereniging 
Oosterspoorplein en omgeving). 
De heer Weening biedt virtueel een petitie 
aan. 

- De heer Triebels 
- De heer Van IJken (Stichting betrokken 

omwonenden busremise Hilversum)
- Ard Pierik (namens Bijont of Tecta/ 

ontwikkelaar)
- De heer Van Son (Woningstichting de 

Alliantie)

https://www.regiogv.nl/vergaderingen/
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Er worden beeldvormende vragen aan de wethouder 
gesteld. 

Wethouder Voorink zegt toe dat 1/3e van het totaal 
van de bouw in zes van de ontwikkellocaties 
ruimschoots wordt gehaald(T21/127).  Dit staat reeds 
vastgelegd in de gebiedsvisie. De raad spreekt nog 
over de Korte Noorderweg.

Wethouder Voorink deelt mee zich in te zetten voor 
een gesprek met de raad over het bouwen voor de 
verschillende doelgroepen. Hierin wordt ook 
meegenomen het gesprek over doorstroom 
(doorstroom van bijvoorbeeld huurders van de ene 
corporatie naar de andere corporatie te laten 
doorstromen. En van de corporatie naar de 
particuliere sector). 

Wethouder Voorink zegt toe dat hij nagaat of het 
klopt dat er vooruitlopend op de opening van de 
inschrijvingen al woningen zijn verkocht (T21/128).

Mevrouw Kalk doet een voorstel van orde: 
Hedenavond nog de insprekers in de gelegenheid 
stellen om gebruik te maken van hun afsluitende 
minuut inspraak, de vergadering, het 
oordeelsvormende deel, voortzetten op donderdag 18 
november. 

De fracties Christen Unie, PvdA, GroenLinks, 
Hilversums Belang, D66, Leefbaar Hilversum stemmen 
voor het ordevoorstel. De fracties CDA, Democraten 
Hilversum, SP en VVD stemmen tegen het voorstel. 
Daarmee is voor het ordevoorstel gestemd.

5. Oordeelsvorming beeldkwaliteitsplan plus 
1221 

De vergadering wordt op donderdag 18 november om 
20.00 uur heropend. Het onderwerp is 
oordeelsvormend behandeld. 

Wethouder Voorink kondigt een verbeterde versie van 
het plan aan. Hij zal een aantal wijzigingen in het 
voorstel opnemen (die goed inzichtelijk worden 
gemaakt voor de raadsleden). Eén wijziging zal zijn het 
beter inperken van het mandaat van de supervisor, 
verder een aantal wijzigingen op basis van de reactie 
van het de commissie voor Welstand en Monumenten 
van de gemeente Hilversum.  

Wethouder Voorink deelt mee dat hij in de aanloop 
naar de behandeling van het uiteindelijke 
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bestemmingsplan, dat op een later moment naar de 
raad zal gaan, ook een doorrekening met de oude 
parkeernormen meeneemt. 

Advies
Het onderwerp kan mét debat worden geagendeerd.

De fractie D66 adviseert positief zonder debat. De 
fractie GroenLinks is positief maar houdt een  
voorbehoud omdat er op 1 december (BVS) nog 
nadere informatie over het monument wordt gedeeld.
De fractie CDA acht het stuk rijp voor behandeling in 
de raad maar maakt nog een voorbehoud op het wel 
of niet bespreken. De fractie VVD acht het stuk rijp 
voor de raad zonder debat maar houdt een 
voorbehoud vanwege de (door de wethouder) 
aangekondigde wijzigingen. De fractie Christen Unie 
houdt ook een voorbehoud vanwege deze wijzigingen 
maar acht het stuk rijp voor de raad. Hilversums 
Belang acht beslispunt 3 niet rijp voor de raad, wacht 
daarin de BVS van 1 december af. Verder acht de 
fractie het stuk rijp voor de raad houdt het een 
voorbehoud en adviseert om het stuk met debat te 
behandelen. De fractie PvdA acht het stuk rijp voor de 
raad met debat. 

De fracties Leefbaar Hilversum, SP en Democraten 
Hilversum vinden het voorstel niet rijp voor de raad. 

6. Sluiting


